
Zápis

z 24. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 7. 12. 2021 od 17:30 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 17: 38 hodin starostou městské části lng. Tomášem Bryknarem (dále jako „předsedající“).

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 30.11. do 7. 12. 2021. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední

desce”.

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1)

konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Mgr. Filipa Hájka a paní Mgr. Kateřinu Pokornou

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru pana Mgr. Michala Petkova a pana Ing. arch.

Tomáše Drdáckého.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu pana Mgr. Filipa Hájka a paní Mgr. Kateřinu Pokornou

b) volí členy návrhového výboru pana Mgr. Micha/a Petkova a pana lng. arch. Tomáše Drdáckého

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesem’ č. 124 bylo schváleno.

* * *

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

* * *

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

1. Zahájení

2. Dotační program Městské části Praha-Troja na rok 2022

3. Připomínky MČ Praha-Troja k návrhu Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl.m.Prahy 0

Vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území v rámci řízení o vydáníAktua/izace č.5

Zásady participativního rozpočtu Troja sobě pro ročník 2022/23

Rozpočtové provizorium Městské části Praha-Troja v roce 2022

6. Informace starosty

. příprava výstavy Trojské plány XV
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7. Diskuze, závěr

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usneseni č. 125 bylo schváleno.

***

Bod 2 — Dotační program Městské části Praha-Troja na rok 2022

Pan starosta upozornil na důvodovou zprávu, kterou zastupitelé obdrželi mezi podklady k jednání.

Pan Petkov — v programu je letos změna vtom, že není povinné specifické téma, ale městská část

uvítá, když budou projekty zohledňovat výročí 100 let od připojení Troji k Praze a 30. výročí vzniku

MČ. Diskutuje se změna v textu programu týkající se specifického tématu a tematického

zaměření. Zastupitelé se shodují na předloženém znění.

Předsedající ukončil rozpravu a vyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se

následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu o průběhu přípravy dotačního řízení na rok 2022

b) s c h v a ! uj e

vyhlášeni Programu pro poskytování dotací z rozpočtu Městské části Praha —Troja s názvem

„Podpora projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a volnočasových

aktivit v prostoru trojské kotliny pro rok 2022", který je přílohou č. 1 tohoto usnesení

c) u kl á d á

tajemníci ÚMČ vyhlásit Program pro poskytování dotací z rozpočtu Městské části Praha-Troja

„Podpora projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a volnočasových

aktivit v prostoru trojské kotliny pro rok 2022 ".

Termín: 8. 12. 2021

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 126 bylo schváleno.

***

Bod 3 — Připomínky MČ Praha-Troja k návrhu Aktualizace č. 5 Zásad územního

rozvoje hl. m. Prahy a Vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území v rámci řízení

o vydání Aktualizace č.5

Pan místostarosta seznámil s postupem při vydání Aktualizace ZÚR. Dále seznámil s připravenými

připomínkami, které nebyly do ZÚR zapracovány nebo byly změněny tak, že stím MČ nesouhlasí.

MČ požaduje upravit bod h) na původní znění. Další rozvoj ÚČOV mimo území Císařského ostrova,

tato připomínka platí. Požadujeme specifickou oblast vymezit dle rozsahu území určeného

Příměstským parkem trojská kotlina — odkaz na Memorandum. Dopravní koridory — připomínka

zapracování územní rezervy pro koridor automobilového tunelu propojujícího Čimickou ulici

sTrojským mostem, nebyla zapracována. Začátkem roku byl městské části Praha 8 a MČ Praha-

Troja představen projekt Čimická radiála, kde by doprava nezatěžovala Troju. Dává se na zvážení,

zda tuto variantu nezapracovat do připomínek. Členové zastupitelstva souhlasí. Dále ponechat

připomínku týkající se biokoridorů a enklávy otevřené krajiny.

Veřejně prospěšná stavba retenční nádrže v Rybářích nebyla připomínkovaná a navrhuje se uvést

v tomto dokumentu připomínku k tabulce Veřejně prospěšných staveb — MČ požaduje vypustit

tuto VPS z tabulky. Pan starosta — nesouhlas s vybudováním další velké infrastrukturální stavby
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bez řádného projednání s městskou částí. Tato připomínka zůstane, pokud se ověří, že veřejně

prospěšné opatření nevypadlo ze zásad.

Předsedající ukončil rozpravu a vyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se

následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

5 c h v a / uj e

připomínky MČ Praha-Troja k návrhu Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl.m.Prahy a Vyhodnocení

vlivů na udržitelný rozvoj území vrámci řízení o vydání Aktualizace č.5, uvedené vpří/oze č. 1 tohoto

usnesení

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 127 bylo schváleno.

***

Bod 4 — Zásady participativního rozpočtu TROJA SOBĚ pro ročník 2022/2023

Paní Marková seznámila s návrhem Zásad. Pan starosta — název participativního rozpočtu TROJA

SOBĚ mohl být změněn, ale nikdo nevznesl jiný návrh. A název nenítak důležitý, ale budeme rádi,

když obdržíme od občanů pěkné návrhy. Pan místostarosta — důležité je, proč chceme

participativní rozpočet udělat. Aby to bylo v další publicitě jednoznačné. Paní Karlíková — aby ty

podmínky byly pro občany jednoduché, abychom je neodradili. Komunikace s občany by měla být

přívětivější. Pan místostarosta navrhuje změnu vodrážce 2 Proč navrhujeme part. rozpočet -

vypustit slova „A vyzkoušet, jak to probíhá" a nahradit textem ,,a účastnit se procesu".

Předsedající ukončil rozpravu a vyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se

následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu o průběhu přípravy participativního rozpočtu na rok 2022

b) s c h v a l uj e

Zásady participativního rozpočtu TROJA SOBĚ pro ročník 2022/2023, které jsou přílohou č.

1 tohoto usnesení

c) u k lá d á

starostovi předložit ZMČ informaci o realizaci 1. ročníku participativního rozpočtu TROJA SOBĚ

Termín: 15. 12. 2022

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 128 bylo schváleno.

***

Bod 5 - Rozpočtové provizorium Městské části Praha-Troja v roce 2022

Pan starosta uvedl, že hl. město Praha má rozpočet schvalovat 16.12. 2021 a do té doby nebude

mít MČ připravený rozpočet, aby ho mohla následně schvalovat. Paní Marková seznámila

s Pravidly rozpočtového provizoria. Pan starosta informoval o finančních rezervách v rozpočtu

hl.m.Prahy pro MČ —jedná se o rezervu na investice, na podporu projektů z fondů EU a rezerva
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pro navýšení kapacit základního školství. U rezervy pro školství — prioritu budou mít připravené

projekty, podle pana radního Šimrala bude pořadník škol, které jsou připravené k realizaci, tzn.

budou mít stavební povolení. Paní Karlíková — na projektanty bychom měli tlačit, aby stavební

povolení bylo co nejdříve. Abychom mohli co nejdříve požádat o dotaci z rozpočtu HMP.

Předsedající ukončil rozpravu a vyzval návrhový výbor k předložení návrhu usnesení, o kterém se

následně hlasovalo.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k pravidlům rozpočtového provizoria na rok 2022

b) 5 c h v a I uj e

vsouladu s § 13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění

pozdějších předpisů, Pravidla rozpočtového provizoria Městské části Praha—Troja pro rok 2022,

uvedená v příloze tohoto usnesení

c) ukládá starostovi

zabezpečit realizaci tohoto usnesení

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 129 bylo schváleno.

Bod 6 - Informace starosty

Pan starosta — požádal pana místostarostu. Výstava Trojské plány by měla být zahájena 27.1.2022.

Tomu předchází výstava od 13.1. ve společenské místnosti DSS věnovaná 100 letům od připojení

Troje k hl. městu, resp, k 30. výročí vzniku MČ. Pokud by někdo měl nějaký historický dokument,

může ho přinést na úřad. Tato expozice by mohla zůstat během roku a měnilo by se téma. Mohl

by tam proběhnout i doprovodný program k obsahu expozice. Když je otevřená výstava v Galerii,

tak bude přístupná i expozice ve společenské místnosti. Paní Karlíková - můžeme dát i výzvu do

časopisu, kdo by měl nějaký dokument.

***

Bod 5 — Diskuze, závěr

Paní Karlíková —jak je to se zprůjezdněním komunikace podél tramvaje oběma směry a jak je to

se světelnou závorou. Pan starosta — komunikace Trojská byla průjezdná zezdola nahoru a

prosadili jsme, že se to změnilo dolů. Chceme oběma směry. Dali jsme požadavek na Odbor

dopravy MČ Praha 7, ale potřebují argument, proč to chceme změnit, co se změnilo od té doby.

Ale když se vyjede nahoru ke křižovatce se Zenklovou ulicí, tak by tam při odbočení doleva mohl

být problém. Prosazujeme to stále. Pan Hostaš — původně to bylo zavřené úplně a kompromis byl

průjezd dolu. Pan starosta — po dohodách pan Scheinherr vydal pokyn pro TSK, aby připravili

projekt na světelnou závoru se svislými dopravními značeními. Měla být umístěna zúžení

čtyřproudé komunikace tak, aby se ještě dalo otočit. MČ Praha 8 a Policie to nechtěla. Chceme,

aby jednání s Prahou 8 ožilo, chceme se pokusit o jednání o telematickém opatření, které by

sbíralo data, že je vTroji kolona. Podnět 2 ulice Pod Havránkou u ulice KSadu — ulice Pod

Havránkou se stala objízdnou trasou, navigátor Waze to nabízí. Chceme tam dát značku Vjezd

dopravní obsluze povolen.

Paní Tůmová - přisvětlení přechodů, bezpečnostní pásy v komunikaci. Pan starosta - při souvislé

údržbě komunikace Trojská, která měla být letos na jaře a posunula se na jaro 2022, jsme si
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mysleli, že by se to dalo udělat, ale k těmto opatřením je třeba stavební povolení, tak to nelze

společně s údržbou udělat. Pan Hostaš - jestli by v rámci údržby šly udělat vibrační pruhy na

povrchu komunikace. Pan místostarosta — požadoval jsem červený pruh, hrubý asfalt na

přechodech. Pan starosta — rekonstrukce křižovatky na Kovárně by mohla začít příští rok, ale u

dokumentace pro výběr zhotovitele jsme vznesli požadavek, aby se pan architekt- pokusil

vyřešit parkování pro zásobování obchodu. Probíhá diskuze k dopravním opatřením na křižovatce.

Pan starosta — rekonstrukce kanalizace U Trojského zámku by mohla prověřit světelnou závoru

v Bohnicích. Paní Foitlová — připomínka k zastavování autobusů v otočce v Podhoří: někteří řidiči

autobusů místo, aby čekali ve výstupní zastávce, tak čekají vnástupní zastávce a brání tak

plynulému provozu po komunikaci. Pan starosta — projedná připomínku se zástupcem Dopravního

podniku.

Pan starosta ukončil jednání v 19:50 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 7. 12. 2021

Zapisovatel: Ing. Irena Marková

Ověřovatelé:

dne79/ZZdl7Mgr. Kateřina Pokorná
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Mgr. Filip Hájek ...dne 4,/7?¢?7..........

Starosta:

Razítko obce:


